

# Referat af DAASDC bestyrelsesmøde

Mandag den 21. april kl. 19.00 til 21.30

Til stede: Camilla, Svend-Erik, Poul, Preben, Pia og Annie

<b>Dagsorden:</b>	<b>Hvad drejer det sig om?</b>	<b>Hvad besluttede vi?</b>
1. Godkendelse af dagsorden. Valg af referent og ordstyrer.		Ordstyrer: Camilla  Referent: Annie  Dagsorden godkendt.
2. Økonomi v/ Svend-Erik	Svend-Erik gennemgik regnskab for 2024, foreløbig regnskab for 2025 og budget for 2026. Elektronisk udstyr dækker over Hearing Aid og andre elektroniske løsninger.	Efter små tilrettelser blev regnskab og budget godkendt. Svend-Erik udsender de rettede udgaver til bestyrelsen
3. Repræsentantskab smødet:	Hvornår, hvor, hvem gør hvad?	Lørdag den 31/5 kl. 9.00 – 10.30. Pia sørger for lokale + forplejning til ca. 25 personer. Invitationen skal indeholde oplysning om forplejning og en tilmeldingsfrist. Dagsorden, Regnskab og beretning sendes ud sammen med indkaldelsen. Camilla sender udkast til bestyrelsen, som melder tilbage snarest, hvis der er rettelser. Pia undersøger om der er projektor i lokalet. Annie kan ikke deltage, så der skal findes en referent. Valg til bestyrelse m.v.: Kasserer Svend-Erik modtager genvalg Bestyrelsesmedlem Preben modtager genvalg Pia, der er indgået i bestyrelsen efter Jens Ole, modtager genvalg 1 Suppleant Poul modtager

		<p>genvalg Derudover skal vi bruge en 2. suppleant Vivi Østergaard er på valg som revisor 2 og Henning Thomsen modtager genvalg til posten som revisorsuppleant Som dirigent er foreslået Carsten Andreasen</p>
4. Formandsberetning til rep. Mødet	Input	<p>Preben sender liste over hvornår de enkelte klubber har jubilæum. Tilgang af dansere, initiativer for af skaffe flere nye dansere og lukning af klubber – vigtigt at det sidste ikke kommer til at fylde for meget.</p>
5. Tale til convention	Input	<p>Camilla holder tale efter at Nordjysk Convention har budt velkommen og inden borgmesterens tale.</p>
6. Fælles indmarch med klubbannere til convention		<p>Grandmarch er aflyst i år. Fanen bliver sat op i holderen. Open air dance er også aflyst i år.</p>
7. Opdatering vedr. fjernbetjening til Bernheds program v/ Poul		<p>Philip har lovet at komme med nyt til convention. Vi afventer hvad han har med.</p>
8. Budget ift. Overskridelse under PR vedr. afholdelse af Task Force		<p>Vi forventer at der er budget til det under PR, men er enige om at hvis det giver en overskridelse, så er det i orden.</p>
9. Task Force	meget få tilbagemeldinger ift. deltagelse	<p>Der er kun 2 personer der har meldt tilbage oprindeligt, men Hedens har udtalt at hele bestyrelsen gerne vil deltage og foreslår at vi laver det som et endags arrangement. Alle klubber + CSD skal inviteres. Kan evt. afholdes i Odense – Svend-Erik kontakter Lotte for at få kontaktoplysninger på det sted vi tidligere har brugt.</p>

		Hvis det ikke kan laves sig gøre, kontaktes en af de fynske klubber for hjælp til at finde et egnet sted. Datoen bliver den 8/11 kl. 10.00 - ??
9.A. Logo – elbiler	Forslag om at sætte logo for el-lade stander på flyers og danselisten	Bestyrelsen er enige om at nej tak til forslaget.
9.B. Convention 2026	Nordjysk Convention har budt ind på at afholde convention i 2026, forudsat at man kan regne med hjælp fra andre klubber, på samme måde som i år	Vi takker ja til tilbuddet. Den må ikke ligge i Kr. Himmelfartsferien, da der er Svensk Convention på det tidspunkt. DAASDC vil godt give underskudsgaranti. Der bliver normalt betalt 12 kr. pr. deltagende danser til DAASDC, det frafalder vi i 2026.
10.Eventuelt		
A.	EU-convention 2028	Sverige har lagt billet ind på det.
B.	Beach flag placering	Pia har lovet at opbevare dem, og tilbyder at hente dem hos Camilla
C.	Ros til Stoholm og Hedens nye dansere	De er oplært til ikke at rykke i hinanden under dansen.
11.Næste møde		Tirsdag den 12. august kl. 18.30 – 21.00 Camilla inviterer på Messenger.